Embassy of Japan in Iraq سفارة اليابان في العراق

(Arabic Translation is attached/ الترجمة العربية مرفقة)

September 24, 2013

No.22

## Statement by the Press Secretary, Ministry of Foreign Affairs of Japan on the Parliamentary Election in the Kurdistan Region of Iraq

- 1. Japan welcomes smooth conduct of the 3rd Parliamentary Election in the Kurdistan Region of Iraq on Saturday September 21.
- 2. Japan hopes that the result of this election will contribute to further stability and economic development in the Kurdistan Region and Iraq.
- 3. Japan participated in the election observation activities through its Embassy in Baghdad to support the fair and smooth implementation of this election.

(END)



Arabic Translation is attached/(الترجمة العربية مرفقة)

(ترجمة غير رسمية)

التاريخ: 24 أيلول 2013

الرقم: 22

## تصريح من الناطق الرسمي باسم وزارة خارجية اليابان حول الانتخابات البرلمانية في إقليم كردستان العراق

- 1. ترحب اليابان بإجراء انتخابات برلمانية ثالثة بصورة سلسة في إقليم كردستان العراق في يوم السبت الموافق 21 ايلول.
- تأمل اليابان أن تساهم نتيجة هذه الانتخابات في زيادة الاستقرار و النمو الاقتصادي في إقليم كردستان و العراق.
- 3. شاركت اليابان في مراقبة الانتخابات من خلال سفارتها في بغداد للمساعدة في إجراء هذه الانتخابات بصورة عادلة وسلسة.

(انتهی)